
Zápis z 1. jednání Sportovní komise rady města 2020

Termín a místo jednání:

Pondělí 6.1.2020, 15:00h. - kancelář vedoucího TVZ, areál TJ Spartak Soběslav

Přítomni:

Mgr. Michal Pánek, Pavel Lintner, Marek Nývlt

Proj;ram jednání:

1. Projednání dokumentu ,,Program rozvoje Města Soběslav"

Průběh jednání komise:

Předseda komise Mgr. Michal Pánek přivítal účastníky jednání komise rady města a seznámil je
s navrženým programem jednání

1. Program rozvoje Města Soběslav

Na základě návrhů jednotlivých členů se přÍtomnič|enové komise shodnuli na doplněni kapitoly
5.6. - ,,Sport a volnočasové aktivity" o několik informaci, které považovali za důležité.

Ve výčtu sportovních a volnočasových zařízeni, bude do dokumentu doplněno fitness centrum
RESTARTGYM SOBĚSLAV, které ve městě začalo působit v průběhu roku 2019.

V tabulce 32, Přehled sportovišť na území města, došlo k doplněni sloupce ,,Nedostatky,
stavebnětechnický stav, vybavenost" u zimního stadionu, kde bylo doplněno případné zatepleni
zdiva a střechy budovy a zároveň instalace vzduchotechniky, aby nedocházelo k promrzání
budovy a tvorbě pKsni. U fotbalového hřiště došlo k doplněni textu o případnou výměnu sedaček
a rekonstrukci a rozšIřeni šatnového zázemí pod tribunou.

Program jednání byl vyčerpán a komise ukončila zasedání v 16:10h.

V Soběslavi, 8.1.2020.

Mgr. Michal Pánek, předseda Sportovní komise rady města


